

Chinese Christian Church of Ottawa VBS and Day Camp Information



Date: July 31 to August 4, 2017
Time: 9:00am to 4:00pm (daily)
Address: 116 Empress Ave, Ottawa
Cost: \$40.00/child or maximum \$100/family
(Note: No refunds after July 1)



Activities:

This year's Vacation Bible School theme is *Galactic Starveyors*, where children will be searching the visible and discovering the invisible! Afternoon activities includes cooking, sports, and crafts.

Snacks and lunch:

A refreshing snack is provided every mid-afternoon. **However, lunch is not provided.** We ask that parents pack a nutritious lunch, daily.



More important information:

- Complete and sign registration form
- Make cheques payable to CCCO
- Parent/Guardian must sign their children in and out, upon arriving and leaving
- Sick children should stay at home



We hope to see you there!

Questions? Contact Irene Liang at vbs@ccco.on.ca, or Chinese Christian Church (CCCO) at 613-563-3043, or visit www.ccco.on.ca

渥太華華人基督教會 暑期聖經學校及日營



日期: 2017 年 7 月 31 日至 8 月 4 日

時間: 每天上午 9 時至下午 4 時

地點: 渥太華華人基督教會 116 Empress Ave.

報名費: 每小孩 \$40 或 每家庭 \$100

(7 月 1 日 後恕不退還)



活動: 今年的主題是“*星空奇遇*” (*Galactic Starveyors*)。孩子們會在能看見中的尋索而發現到那不能看見的。每天並有不同的學習與活動包括弄糕點、手工藝及運動。

小點及午餐: 每天下午會有小點供應, 但不供應午餐。請為孩子每天帶備自己午餐及所飲料。

請留意: -報名時請填好報名表及在同意欄處簽名

-交付支票請抬頭“CCCO”

-每次接、放孩子請家長記緊簽名

-孩子生病請留待家中



期盼於暑期聖經學校見你!



問題? 請聯絡暑期聖經學校統籌 梁詠貽 (Irene Liang)
vbs@ccco.on.ca 或 613-563-3043. 並可查閱網址 www.ccco.on.ca